
Matej Lahovnik
prvi Mercator jev nadzornik
Zdenko Podlesnik kljub nekaterim drugačnim
pričakovanjem ne odstopa kot nadzornik Mercatorja.
Kadrovska komisija nadzornega sveta že pričela
postopek imenovanja nove Mercatorjeve uprave
DAMIJAN TOPLAK
Pred kratkim imenovani novi nad-
zorni svet Mercatorja se je včeraj
sestal na konstitutivni seji. Po napo-
vedih je predsednik nadzornega sveta
postal ekonomist dr. Matej Lahov-
nik, nekdanji gospodarski minister
v Ropovi in Pahorjevi vladi, Lahov-
nikov namestnik pa Rok Rozman,
sicer prokurist Unicredit banke Slo-
venija. V nadzornem svetu Merca-
torja kapital po novem zastopajo še
Marjeta Zevnik (Pivovarna Laško),
Zdenko Podlesnik (družbe NFD) in
Boris Galič (Allianz Zagreb). Svet de-
lavcev pa je na petkovi seji od nekda-
njih šestih članov iz nadzornega sveta
odpoklical Jožeta Cvetka, Janeza Str-
nišo in Ivico Župetiča, v nadzornem
svetu pa ostajajo Mateja Sirec, Ivan
Valand in Sandi Leban.
Podlesnik ni več
šef nadzornikov Finetola
Nadzorni svet Mercatorja trenutno
šteje le osem članov (v preteklosti tudi
dvanajst), saj je nedavno po nekaj dneh
od imenovanja kot nadzornica že od-
stopila Miljam Hočevar, sicer članica
uprave Pivovarne Laško za finančno
področje. Nekateri so včeraj pričako-
vali tudi odstop Zdenka Podlesnika, ki
je bil do lanskega avgusta predsednik
nadzornega sveta družbe Finetol, ki

naj bi ji zdaj grozil stečaj, Mercator-
ju pa, da v skladu z zakonodajo ne bi
smel sodelovati na javnih razpisih in
bi lahko izgubil veliko prihodkov. No-
voizvoljeni predsednik Mercatorjeve-
ga nadzornega sveta Matej Lahovnik
je po včerajšnji seji povedal, da je vsak
član nadzornega sveta Mercatorja
zbrane seznanil z vsemi relevantnimi
informacijami, hkrati so tudi vsi za-
gotovili, da ne bodo delovali v škodo
družbe, ki jo nadzirajo.
Podlesnik pa je posebej za Večer ra-
zložil, da se čudi, da predsednik dru-
štva Mali delničarji Slovenije (MDS)
Rajko Stankovič govori, da je on še
vedno predsednik nadzornega sveta
Finetola, saj je bil Stankovič priso-
ten na lanski skupščini delničarjev,
ko je bil razrešen z nadzorniškega
mesta. Vendar pa, kot je sinoči zatr-
dil Stankovič, spremembe v nadzor-
nem svetu niso bile vpisane v sodni
register. Podlesnik pa poudarja, da ni
enak stečaj družbe v obdobju krize
ali pa v času konjunkture in da bi to
zakonodaja tudi morala upošteva-
ti. Zatrdil je, da je včeraj nadzornike
Mercatorja seznanil z vsemi dejstvi o
sebi in da je pripravljen (tudi kdaj ka-
sneje) odstopiti, če bi bilo to v intere-
su Mercatorja, a da nihče od drugih
nadzornikov včeraj ni izrazil takšne-
ga pričakovanja ali zahteve. Sicer pa

so nadzorniki Mercatorja včeraj ime-
novali revizijsko in kadrovsko ko-
misijo nadzornega sveta, pri čemer
bo slednja pripravila vse potrebno
za izpeljavo postopka imenovanja
nove uprave, do takrat pa bo sedanja
Mercatorjeva uprava pod vodstvom
mag. Žige Debeljaka, ki je 29. marca
podala svoj odstop, vodila Mercator s
polnimi pooblastili.
Izpodbojna tožba,
opozorila regulatorjem
V MDS so v preteklih dneh sicer vlo-
žili izpodbojno tožbo, s katero zah-
tevajo ničnost oziroma razveljavitev
sklepa skupščine delničarjev s 30.
marca letos o razrešitvi prejšnje-
ga nadzornega sveta in imenovanju
novih članov. V MDS Urad za var-
stvo konkurence opozarjajo še na
domnevno vertikalno lastniško-po-
slovno integracijo med Pivovarno
Laško (kot pomembnim lastnikom in
dobaviteljem Mercatorja) in največjo
slovensko trgovsko družbo, Agencijo
za trg vrednostnih papirjev pa na mo-
rebitno usklajeno delovanje nekate-
rih delničarjev na nedavni skupščini
Mercatorja (Pivovarna Laško, Unic-
redit, družbe NFD) in s tozadevno
morebitno kršitvijo prevzemne za-
konodaje.
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Zdenko Podlesnik -je ali ni nadzornik družbe Finetol? (Igor Napast

Dr. Matej Lahovnikje od včeraj prvi Mercatorjev nadzornik, kadrovska komisija
nadzornega sveta bo pripravila vse potrebno za imenovanje nove uprave, potem ko
je uprava Žige Debeljaka dan pred skupščino odstopila. (Tit Košir)


